
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

13. 7. 2020 

Přítomni (fyzicky nebo online přes MS Teams): Matyska, Dostál, Kvizdová, Kohoutková, 

Zeman, Janovič, Čeleda, Vičar 

Omluveni: Veselý, Holub, Bartošek, Regner, Rebok, Krejčí 

1. Zprávy z uplynulých týdnů 

− Proběhla schůzka s Bc. Kulíškem, ředitelem SKM, jsou dojednány smlouvy na správu 

wifi (v budoucnu případně i správa drátové sítě) a provoz radiových stanic. 

− Proběhla schůzka s paní kvestorkou (10. 7.), kde byla prodiskutována dvě témata: 

- dislokace ÚVT (ÚVT zajistí přípravu „objemové“ studie, tj. připraví vlastní představu 

o skutečné potřebě prostoru pro zaměstnance a činnosti ÚVT, s přihlédnutím k 

možnostem sdílených prostor v UKB); 

- nový EIS: na podzim by měl ředitel na pravidelné schůzi vedení MU představit 

harmonogram následných kroků (VZ, souběh současného a nového systému atd.). 

Aktuálně pracujeme s předpokladem až dvouletého následného souběhu obou EIS. 

− Proběhla schůzka (2. 7.) s prorektorem Žítkem týkající se Strategického projektu MU, 

byla představena prezentace týkající se aktuálního stavu sestavování projektu 

v souladu s klíčovou strategií MU. 

 

2. Příprava Strategického záměru ÚVT - harmonogram 

− Proběhnou postupné schůzky týkající se následujících oblastí: 

- výzkumné: tento týden proběhne schůzka k plánům kyberbezpečnostní skupiny, 

následně proběhnou i schůzky zbývajících výzkumných skupin; 

- profesionalizace IT -- schůzka příští týden 

- HR Award -- průběžně 

− První pracovní verze by měla být k dispozici v týdnu od 10.8., diskuze k ní proběhne na 

kolegiu ředitele dne 17.8. 

 

3. Pružná pracovní doba 

− Vedení ÚVT souhlasí s přechodem na pružnou PD, tajemnice ústavu připraví návrh 

směrnice na srpnové kolegium, kde bude projednán. 

 

 

 



  

 

4. Zprávy od divizních  

− PED: 

• Vykazování INTRASTATu CZ: 

V rámci sběru dat pro statistiku obchodu se zbožím mezi členskými EU je dle 

předpisů EU Masarykova univerzita jako osoba registrovaná k DPH povinna 

vykazovat statistiku přijatého zboží v rámci vnitrounijního obchodu INTRASTAT CZ. 

Vykazování se týká zboží přijatého z některého členského státu EU. Jedná se o 

zboží investičního, tak i neinvestičního charakteru bez ohledu na to, zda zboží bylo 

nabyto úplatně či nikoliv a zda pochází od osoby registrované nebo neregistrované 

k DPH v jiném členském státě, než je ČR, tzn. jedná se o přímý nákup. Údaje se 

shromažďují každý měsíc v rámci jednotlivých HS a předávají 1. pracovní den 

následujícího měsíce EO RMU, které je sběrným místem za MU. 

 

Na ÚVT za poskytování informací pro dané vykazování odpovídá tajemnice ústavu. 

Dané informace budou za měsíc červenec a následující měsíce hlášeny bez 

měsíčního zasílání upozorňujícího e-mailu všem zaměstnancům ÚVT, kteří ale 

stále mají povinnost bez zbytečného odkladu příjem zboží z EU nahlásit EO 

ÚVT – Dagmar Chudobové. Bližší informace k předmětu vykazování jsou uvedeny 

v Pokynu kvestora č. 9/2008:  

https://is.muni.cz/auth/do/mu/Uredni_deska/Predpisy_MU/Masarykova_univerzita/

Pokyny_MU/POK09-08/. Z příslušného nenahlášení mohou být vyvozeny důsledky. 

Vedoucí divizí jsou žádáni o zdůraznění této povinnosti v pravidelných intervalech 

v rámci svých porad. 

 

− DIS: 

• Probíhá nasazování EIS na FaF (nastavování procesů, školení uživatelů, intenzivní 

zapojení iHelpu). 

• Jsou podnikány kroky k uzavření smlouvy mezi MU a certifikační autoritou České 

pošty, která umožní vydávat osobní certifikáty, aniž by žadatel musel navštívit 

poštovní pobočku (žadatel bude obsloužen interním týmem MU na svém pracovišti). 

Žádost o spolupráci DITS. 

• Nová personalistická legislativní úprava vyžaduje evidenci doručovacích adres, 

případně ID datových schránek zaměstnanců. Bude řešeno v INETu 

(https://inet.muni.cz/app/osoby/persdata). 

 

− DITS: 

• Plánovaný výpadek na Komenského náměstí (10.7.) proběhl v rozsahu 30 min., je 

třeba zapojit ÚVT do těchto plánovaných odstávek dříve (nutná úzká spolupráce 

s RMU s p. Okáníkem).  

• Bez problémů proběhla migrace IS CZS do cPanel. 

https://inet.muni.cz/app/osoby/persdata


  

• FaF: projevil se nedostatek síťového hardware, je dořešeno; ostatní aktivity probíhají 

dle plánu. 

• Tisky: do konce roku je nutné mít uzavřenou veřejnou zakázku a dořešit smluvně, 

bude zajištěno ve spolupráci s tajemnicí ústavu. 

 

− DITI: 

• Tento týden začíná pilotní provoz služby “standardní Linux” instalací na několika 

zařízeních prvních zájemců (skupina doc. Váchy, CEITEC). 

• Žádost ze strany DITI o upřesnění rozpisu služeb síťařů na období červenec - září: 

Otto Dostál vysvětlil blíže potřebu zajištění chodu sítí především z pohledu zajištění 

chodu nemocnic. Bude třeba revidovat očekávání a návazně i smlouvy s 

nemocnicemi, které si postupně zvykly na zajištění na úrovni kritické infrastruktury 

(rychlá reakce 24/7, kterou ÚVT standardně neposkytuje). Úkol v gesci doc. Dostála. 

 

− DKSD: 

• Proběhla příprava témat pro CRP projekt, byla odevzdána dvě témata (koordinace 

Miroslav Bartošek, technický dozor Tomáš Plesnik). 

• Ředitel má zájem na projektu zahrnujícím eID a bankovní identity a jejich využití v 

rámci aktivit vysokých škol. Nutná domluva P. Čeledy a M. Procházky ohledně 

optimálního způsobu zajištění. 

Všeobecně k CRP projektům: univerzita aktuálně sbírá podklady, je možné se zamyslet ještě 

nad dalšími záměry, následně projednat s ředitelem ÚVT tak, aby případná nová témata byla 

včas předána RMU.  

5. Různé 

− Michal Vičar: probíhá přečíslování nových prostor ÚVT na Šumavské, dojde ke 

sjednocení podle pater podle vzoru původních prostor ÚVT ve 3. patře, tak aby čísla 

kanceláří odpovídala označování pater správcem budovy na chodbách a ve výtazích.  

− Od 10. 8. 2020 bude zpřístupněna pro zaměstnance v suterénních prostorách Gotexu 

kolárna (dostatek místa pro umístění kol je v rámci těchto prostor zajištěn). K dispozici 

budou i tři sprchy. Vstup bude zajištěn na zaměstnaneckou kartu, kolárna bude 

monitorována kamerovým systémem. Bližší informace budou včas zveřejněny na 

Portálu stěhování a v rámci nového vydání Newsletteru ÚVT. 

− Otto Dostál: 

- SIMU: proběhl kontrolní den, s největší pravděpodobností bude dodržen termín 

předání. 

- Kontrola stavby přeložení optických kabelů na FI, nutný dohled nad přípravou 

projektové dokumentace. 

 

 



  

Zapsala:                          Schválil: 

Šárka Kvizdová                                       Luděk Matyska  

                         ředitel ÚVT MU   


